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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till närings- och innovationsminister Mikael Damberg (S)

2015/16:14 SJ:s nattåg och utdelningspolicy

SJ har aviserat stora neddragningar på nattågstrafiken, vilket kommer att drabba 
både pendlare och besöksnäring i Jämtlands län hårt.

Ansvarig minister, Anna Johansson, menar i en intervju i Dagens Nyheter att 
hon har förståelse för att man i Jämtlands län blir orolig men att hon inte har 
mandat att gripa in där tågbolagen bestämmer.

Samtidigt aviseras nu en rekordutdelning från SJ:s sida. Den rödgröna 
regeringen gör enligt Dagens industri (16/9) ett rekorduttag på 1,7 miljarder 
kronor, mitt i SJ:s sparpaket. Totalt handlar det om 1,9 miljarder kronor i 
utdelningar. I kölvattnet av neddragen nattågstrafik känns detta beslut som en 
dålig prioritering.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga närings- och innovationsminister 
Mikael Damberg:

 

Hur menar ministern och regeringen att det är angeläget att ta en sådan stor 
utdelning från SJ samtidigt som man aviserar neddragningar i den viktiga 
nattågstrafiken?

………………………………………

Saila Quicklund (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2015-09-18
Besvaras senast
2015-10-02
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


